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教学设计
教学目标：

1 基于图片和标题, 预测文章内容，培养学生的第一眼阅读能力。通过快速阅读文本，引导学生概括梳理文章中列举的关于不同情感时的例子，厘清文章基本结构。

2 借助表格，梳理出occasion—feeling—body language—reaction的结构，借助此结构整理文本相关信息和整合相关语言，为后续微场景写作做好结构、语言和情感的铺垫。

3 选择所给两幅图片中的一幅图片，结合本堂课所学内容、语言和结构和交际常识，进行微场景写作，发展学生创新思维、逻辑思维和提升学生写作能力。

教学过程：

Step1：Lead in.
Q1: How do you feel for this lesson ?
Q2: How will your body talk to show your feelings?
Step2：Predict what the text talks about from the photo and the title. 
Q1: Where is the picture taken ?

Q2: Who are the characters in the picture ? 

Q3: From the title and the picture, can you predict the main idea of the whole passage?

Step3：Global reading for structure. 

Q1: What’s the structure of the passage ?

Q2: What’s the main idea of part 1? How does the writer introduce the topic?

Q3: What are the examples?

Step4：Intensive reading for content.
Q1: Why it is hard for the educator to know her/ his students ? 

Q2: What kind of body language do students have when they are interested,bored and distracted in a lesson and when they are troubled?

Q3: Knowing students’ feelings from their body language, what’s the teacher’s reaction?

Q4: How can we read others’ feelings? What does body language consist of?

Step5：Micro writing: create a scene.

In order to have better communications at school, we should learn to read our classmates body language and react to them accordingly. Try to be a considerate and helpful person. Here are two of your classmates Jack and Tom. Please choose one picture and try to create a micro scene. 
Q1: When will he have such kind of body language? Please create a background for the picture you chose.   

Q2: What’s his typical body language?

Q3: What feelings are conveyed from his body language?

Q4: Knowing his body language, what’s your reaction?
Step6：Assess and revise.
Evaluate some works based on the checklist and learn from a sample. 
Step7： Assignment
Task1: Review what have been learnt in this lesson；

Task2: Revise and polish the draft written in class based on the checklist and the feedback given by your partner. 

